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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Catharina Elmsäter-Svärd (M)

2013/14:552 Ombyggnaden av väg 57 genom Järna samhälle

Väg 57 mellan E4:an och Gnesta är just nu i ett planeringsskede för en 
välbehövlig ombyggnad. Samtidigt har Järna samhälle och Södertälje kommun 
sedan mycket länge drivit frågan om att väg 57 skulle behöva ledas bort från 
Järna och få en dragning i form av en förbifart betydligt längre söder om Järna 
samhälle.

I samband med samrådet kring de nu aktuella förbättringarna av väg 57 genom 
Järna samhälle har frågan kommit upp ifall dessa förbättringar kommer att 
innebära dödsstöten för planerna att på sikt finna en betydligt bättre lösning för 
väg 57 och Järnas trafikproblem genom att låta väg 57 få en dragning i form av 
en förbifart söder om Järna samhälle i enlighet med planerna i kommunens 
översiktsplan.

Min fråga till statrådet är därför:

Kommer statsrådet att vidta åtgärder för att säkerställa att frågan om en 
framtida långsiktig dragning av väg 57 i form av en förbifart söder om Järna 
inte avförs från den framtida planeringen?

………………………………………

Mats Pertoft (MP)

Från riksdagsförvaltningen
2014-04-04
Besvaras senast
2014-04-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


